
MARIJAN TOMURAD:  

- Hvala lijepa gospodine predsjedniče.  

Gospodine Gradonačelniče, dogradonačelnice, kolegice i kolege,  

evo čini mi se, ja ću opet o stadionu malo iako je kasnije točka dnevnog reda ali čini mi 

se da već otkako smo to pitanje otvorili, negdje čini mi se u jedanaestom mjesecu prošle godine, 

polako dolazi do top teme. Dakle gotovo i mediji i svi polako pričaju o zagrebačkom stadionu 

pa se ja nadam da će konačno to ugledati zaista pravo stanje stvari, da će se krenuti u izgradnju 

ili u rušenje ovog rugla. A ja moram reći vama gospodine Gradonačelniče vi ste jedini političar 

od kojeg sam ja čuo u posljednje vrijeme da javno kaže da ga je sram Maksimirskog rugla i da 

ga je sramota što se na tom ruglu odigravaju nogometne utakmice i prije svega jednog ranga 

kao što je sada Liga prvaka ili Liga UEFA-e prošle godine. Dakle na tome vam hvala i vjerujem 

da će to doprinijeti da vaš stav bude još čvršći da se krene u izgradnju ili rušenje stadiona ili 

zamjenskog objekta.  

Međutim pratio sam vaša izlaganja u proteklih desetak dana pa i emisiju u kojoj ste 

gostovali i ostalo mi je u sjećanju dakle samo jedno pitanje koje ću vam danas postaviti. Dakle 

na njega niste ni tada decidirano odgovorili iako je urednik vas konkretno pitao - da li je uvjet 

za davanje koncesije Dinamu ili prava građenja promjena Statuta Dinama? Dakle da ili ne? 

Dakle samo se to od vas traži.  

Evo ga, hvala lijepa.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala zastupniče. Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Znači o razgovorima gradske uprave pa i klubova zastupničkih vladajuće većina u 

kojima su i SDP i Možemo! neću detalje razgovarati jer se razgovori upravo zato i vode bez, na 

neki način s ciljem i rezultatom da se konačno riješi ono što vi niste riješili. Kad kažem vi ne 

mislim vi osobno ali vi ste član Skupštine Dinama ako se ne varam. Znači član Skupštine 

Dinama i član stranke, zastupnik stranke Milan Bandić 365. Znači dvadeset godina, znači da, 

mene je sram. Mene je sram što ovako stadion u glavnom gradu u zemlji Europske unije izgleda. 

Mene je sram. Sram me je posebice kada se igraju europske utakmice na njemu pa to onda 

gledaju i televizije. Mene je sram. Mene je sram k'o građanina ali me još više sram k'o građanina 

da je 800 milijuna kuna od strane bivšeg gradonačelnika iz vaše stranke ulupano u nešto što se 

zove obnova a gledajte na šta liči. Za taj novac su se mogla izgraditi dva nova stadiona. A da 

uložimo još toliko ne bi bilo dovoljno da se završi tzv. obnova. Mene je isto zbog toga sram.  

I sram me je isto tako, sram me je isto tako što je ulupano 800 milijuna kuna u obnovu nečega 

što nije imovinsko-pravno čisto vlasništvo. Znači kako, tko normalan ulaže 800 milijuna kuna 

u nešto što nije uspio riješiti dvadeset godina ili više tako da bude 1/1 čisto pravo vlasništva.  

Ja sada u ovom trenutku ne mogu raspisati natječaj za pravo građenja, vi ne možete o tome 

odlučivati kao Gradska skupština dok se imovinsko-pravno to ne očisti. Zašto se to nije riješilo 

u zadnjih dvadeset godina dajte vi meni odgovorite.  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

Evo kao član Skupštine Dinama i kao gradski zastupnik Milan Bandić 365 odgovorite 

mi na to.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo Gradonačelniče.  

Evo imat ćete priliku za novo  

 

UPADICA iz klupe: - Jesu ovo pitanja gradonačelniku …… …… 
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JOŠKO KLISOVIĆ:  

- pojašnjenje, a onda i naravno gradonačelnik će ponovno moć odgovorit. Izvolite.  

 

UPADICA iz klupe: - gradonačelnik pita a ne da se …… ……  

 

MARIJAN TOMURAD:  

- Ja ću vam odgovorit. Dakle kao član Skupštine Dinama apsolutno nikakvu informaciju 

iz uprave Dinama ja a i mnogi moji kolega ne možemo dobit. Oni su rekli da se drže 

đentlmenskog dogovora s vama i da neće izjavljivat ništa u medije bez dogovora s vama. Dakle 

zato vas ja ovdje i pitam. Zato pitam vas što se, što se…  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Zato pitam vas, vi ste, vi ste vlasnik zemljišta odnosno vi ste vlasnik  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

U redu, jednim dobrim dijelom.  

Što se tiče ovih 800 milijuna kuna pa vi znate i mi svi ovdje dobro znamo koji volimo i 

pratimo nogomet kad je stadion počet, kad se započeo gradit. Dakle 1998./1999. godine. Dakle 

tad je…  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

O.K. Da. E da, molim lijepo. Dakle to je vrlo jasno.  

Dinamo je uložio znatna svoja sredstva u ovom periodu da napravi hotel i svu onu …… 

infrastrukturu i da digne razinu juniorima, kadetima, dakle svega onog treniranja šta je 

napravljeno. To su strašna sredstva. Grad je dao jedan dio novaca međutim smanjili ste i ta 

sredstva.  

Ali opet mi niste odgovorili. Statut Dinama da li je uvjet za davanje prava građenja ili 

nije? Dakle izmjene Statuta. Dakle samo vas to molim, recite da ili ne i sve je jasno.  

Ja znam da vi razgovarate s upravom ali javnost to traži od vas i vjerujte da javnost to očekuje.  

Evo , hvala lijepa.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala zastupniče.  

Dakle pitanje je tko je veći đentlmen, uprava Dinama ili Gradska uprava. Dobro.  

 Izvolite gradonačelniče odgovorit.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Rekao sam već više puta javno da razgovaramo o svemu pa i o demokratizaciji. Ali 

razgovaramo o svemu, ali razgovaramo.  

A meni je ovo najbizarnija situacija koju sam ikad vidio, da vi kao član Skupštine 

Dinama mene na Gradskoj skupštini kao gradskog zastupnika pitate da vam kažem što se dešava 

na razgovorima s upravom Dinama. Jel' vi shvaćate koliko je to bizarna situacija?  

……(Nerazumljive upadice iz klupa)……  

Znači ono, znači na meni je da riješim on što nije riješeno zadnjih dvadeset, više od 

dvadeset godina. Tu ste u pravu nije pokojni gradonačelnik započeo obnovu ali ju je bome 

nastavio i ulupao je najviše novca u nju. I nije ništa riješio, al' baš ništa. Baš ništa. I kad ga je 

taj isti Dinamo u kojem ste vi član Skupštine tražio pravo građenja rekao je ne može. Jel' tako? 

Jel' istina?  

Nisu, nisu ni, znači nije bilo nikakvog rješavanja ovog problema. Znači vi sad meni 

kažete, optužujete jer sam ja petnaest mjeseci gradonačelnik i nisam izgradio novi stadion koji 

nije izgrađen zadnjih trideset godina. Ne znam, ne znam uopće koja je optužba. Šta, nije mi 

stalo? Znači ne razumijem u čemu je stvar, šta je ta optužba točno.  
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……(Nerazumljive upadice iz klupa)……  

Bizarna je situacija. Znači ako vi ne možete dobit informaciju od uprave Dinama, znači 

na nama je da razgovaramo i na nama je da nađemo rješenje. I na kraju će Skupština odlučivat 

o tome. Vi. Vi svi ovdje odlučivat ćete o natječaju za pravo građenja, a onda ćete odlučivat i o 

rezultatima tog natječaja. Znači dva puta ćete odlučivat o tome. I kakav će bit natječaj sa svim 

uvjetima, sa svim uvjetima. Vi ćete odlučivat o tome a onda ćete odlučiti kad se javi na natječaj, 

može se bilo tko javit na taj natječaj i Dinamo i bilo koji drugi investitor onda ćete odlučivat i 

o rezultatima, kao Gradska skupština.  

Evo, sad ste dobili odgovor.  

 


